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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kérdések a Hajdúnánás területére tervezett MotoGP 
pálya beruházással kapcsolatban." 

Tisztelt miniszter úr!

A  Hajdúnánás  területére  tervezett  MotoGP  pálya  beruházással  kapcsolatban  több  aggódó
tanyatulajdonos is megkeresett minket. Tisztelettel kérem az alábbi kérdések megválaszolását:

1.  A  haon.hu újságnak  azt  nyilatkozta  Szólláth  Tibor  polgármester  úr,  hogy  „talajmechanikai
vizsgálatok folynak, és ennek eredménye még fogja mozgatni a pálya foltját. Azért beszélek foltról,
mert  még az sem tudott  pontosan,  hogy mekkora földterületre  tarthat  igényt  a komplexum.” A
talajmechanikai  vizsgálatokat  ki  végeztette,  és  értesítették-e  előzetesen  ezen  vizsgálatokról  az
érintett földek tulajdonosait/használóit?

2.  Az érintett  területen  hozzávetőlegesen  100  család  aggódik  földjeik  elveszítése  miatt,  amivel
kapcsolatban ezeket kérdezem:
- Tud-e arra garanciát vállalni, hogy a hungarikumnak számító, több esetben száz évesnél idősebb
épületeket is magába foglaló tanyavilágot nem fogja a Kormány ledózerolni a MotoGp kedvéért?
- Tudja-e garantálni azt,  hogy azokon a földterületeken tovább folytathatják a hely gazdálkodók
gazdasági  tevékenységüket,  amelyek  öntözhetők,  és  az  országos  átlag  dupláját  is  meghaladó
minőségű szántóföldeknek minősülnek?

3. Mikor lesz nyilvános a projekt megvalósíthatósági tanulmánya?



4. Fog-e készülni környezeti hatástanulmány?

5. Kérem ismertesse azon okokat, amelyek miatt a Kormány úgy döntött, hogy nem az elkezdett 
sávolyi projektet folytatja, hanem új helyszínt keres! Egyúttal kérem, legyen szíves tájékoztatni 
arról is, hogy a sávolyi tervekkel kapcsolatban a Magyar Állam mennyi pénzt költött!

Tisztelt miniszter úr!
Kérem, hogy tisztelje meg a hajdúságiakat azzal, hogy mindegyik kérdésre érdemben válaszol!

Tisztelettel várom válaszát!
Tordai Bence
Párbeszéd
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